
چهارشـــنبه هفته گذشـــته بود که حسین سیمایی صراف، بالاخره بعد 
ی وزارت علوم پای صحبت های فعالان  از بیش از دو ماه ســـکاندار
دانشـــجویی نشســـت تا از این طریق دانشجویان اولین دیدار رسمی 
خود با یکی از اعضای کابینه دولت چهاردهم را تجربه کنند، البته این 
دیدار را باید بدون در نظر گرفتن حضور مسعود پزشکیان در دانشگاه 
ی چهارساعته  تهران به مناسبت آغاز سال تحصیلی دانست. دیدار
ی  که در آن برخلاف رســـم مرســـوم در کنار دبیران اتحادیه های کشور
برخـــی از دبیران تشـــکل های دانشـــگاهی هم دعوت شـــده بودند تا 
ی این جلســـه بتوانند نقاط مدنظر خود را به  در  چهار ســـاعت برگزار
ی که عمده  گوش شـــخص اول اجرایی وزارت علوم برســـانند. دیدار
مسائل مطرح شده در آن را باید پیرامون انتصابات روسای دانشگاه ها 
و حواشی ایجادشده پیرامون بازگشت دانشجویان اخراجی دانست. 
ی  در این گزارش به سراغ چهار تن از دبیران اتحادیه های بزرگ کشور

رفتیم تا هر کدام روایت خودشـــان را از این دیدار داشـــته باشـــند. 

»فرهیختگان«ازجلسه۴ساعتهتشکلهایدانشجوییباسیماییصرافگزارشمیدهد

نگران ریل گذاری دانشگاه
وزیرعلوم:

دانشجویان می توانند چراغ راه مدیران باشند
حســـین ســـیمایی صراف در ابتـــدای ایـــن مراســـم بـــا بیـــان اینکـــه از 
فعالان دانشجویی انتظار می رود ضمن بیان انتقادات به عملکرد و 
برنامه های ما در آموزش عالی راهکارهای اصلاحی خود را نیز اعلام 
گاهی بخش ســـایر  یان قشـــر بیدار جامعه و آ کنند، گفت: »دانشـــجو
اقشـــارند و بـــه همین علـــت نظرات آنان می تواند چـــراغ راه مدیران و 
یر علوم افزود: »دیدار با تشکل های دانشجویی  مسئولان باشند.« وز
یـــت برنامه هـــای من بـــود اما به دلیل ضـــرورت برخی کارهای  در اولو
یـــن بودجـــه در مهلت  یربنایـــی و اجرایـــی و همچنیـــن مســـائل تدو ز
قانونـــی ایـــن دیـــدار کمی بـــا تاخیر برگزار می شـــود. هدف مـــا تربیت 
ی متخصص فرهنگی اســـت که نســـبت به مسائل پیرامون خود  نیرو
حســـاس باشـــد و احســـاس مســـئولیت اجتماعـــی کنـــد.« او درباره 
ســـوالات مطرح شـــده از ســـوی تشکل های دانشـــجویی در این دیدار 

گفت: »تعداد انتصاب روسای دانشگاه ها پس از دو ماه از آغاز 
به کار دولت چهاردهم از تعداد انگشتان دو دست هم کمتر 
است و پیش از انتصاب آنها استعلام از نهادهای نظارتی 
ن  مرتبط صورت گرفته است. انتخاب رئیس دانشگاه بدو
کید بر این  توجـــه بـــه مســـائل جناحی صورت می گیـــرد و تا

اســـت که رئیس دانشـــگاه یک کنش گر سیاسی نباشد.« 
ســـیمایی صراف بـــه شـــاخص های انتخـــاب رئیـــس 

دانشـــگاه اشـــاره و بیـــان داشـــت: »داشـــتن 
مقبولیـــت در میان اعضـــای هیئت علمی 

ت  ر قـــد شـــتن  ا د  ، ه نشـــگا ا د نـــه  بد و 
ی و توافق  و همچنین روحیه  اجماع ساز
کار با همه طیف ها و سلیقه ها ازجمله 

کنون  شاخص های این حوزه است و روسای دانشگاه هایی که تا
انتخـــاب شـــده اند از جایـــگاه علمی بالایـــی برخوردارند.« 
یـــر علـــوم میـــدان دادن به تشـــکل های دانشـــجویی را  وز
شـــرط احیـــای کرســـی های آزاداندیشـــی در دانشـــگاه ها 
اعـــلام کـــرد و گفت: »اســـتقلال و آزادی مزین به قوانین و 
یا و بانشـــاط  ضوابط شـــرط اصلی تحقق یک دانشـــگاه پو
اســـت. مســـئله دیگـــر اینکه داشـــتن دغدغه و 
دیـــدگاه بـــرای ما ارزشـــمند و مـــورد احترام 
اســـت و مـــا در وزارت علـــوم همـــه نظرات 
موافـــق و مخالـــف و هـــوادار و منتقد را به 
ی و  یک اندازه برای پیشـــبرد کشـــور ضرور
مثبت و خنثی بودن را آســـیب می دانیم.« 

دبیرکلاتحادیهجامعهاسلامیدانشجویان:
وزارت علوم حاکمیت قانون را در انتصابات ملاک عمل قرار دهد

 ابوالفضل محمدی، دبیرکل 
اتحادیـــه جامعـــه اســـلامی 
دانشجویان گفت: »مطالبه 
اصلی ما از وزیر علوم آن بود 
که با توجه به اینکه، سرعت 
رشـــد علـــم کشـــور در طـــول 
سال های اخیر کاهش پیدا 
ی در دنیاییم،  کرده و در مقابل شاهد تحولاتی در حوزه علم و فناور
فکری به حال این مســـئله صورت بگیرد. واقعیت آن اســـت که ما 
ی بمانیم و در این  بـــرای اینکه بتوانیـــم همچنان قطب علم و فناور
یکـــرد در وزارت علوم  کم کـــردن دو رو حـــوزه پیشـــرفت کنیـــم، به حا

نیازمندیم. «
یکردی  ی در توضیح بیشـــتر این مســـئله اظهار داشت: »اولین رو و
که وزارت علوم باید در حوزه سرعت رشد علمی کشور داشته باشد، 
ایجابی اســـت؛ یعنی این وزارتخانه به عنوان یک وزارت مادر باید 
یک برنامه جامع و در کنار آن یک برنامه عملیاتی داشـــته باشـــد تا 
ی و دانشـــگاه را در اولویت قرار دهد. همچنین وزارت  علم و فناور
علوم باید یک چشـــم انداز مشـــخص و طبیعتا ارکان معینی داشته 
باشد تا از این طریق، هم تمام بخش های این وزارتخانه و هم دیگر 
وزارتخانه های مرتبط را برای رسیدن به این چشم انداز همراه کند. «
دبیـــرکل اتحادیه جامعه اســـلامی دانشـــجویان با بیـــان اینکه قطعا 
ی کشـــور  چشـــم انداز وزارت علوم باید تحول در جریان علم و فناور
یکـــرد دومـــی که در ایـــن فضا نیاز اســـت  یـــح کـــرد: »رو باشـــد، تصر
وزارت علوم در پیش بگیرد، آن اســـت که حتی الامکان از حواشـــی 
کمیـــت قانون در  و سیاســـت زدگی پرهیـــز کـــرده و تـــلاش کند با حا
دانشگاه چه در انتصاب اعضای هیئت علمی، چه انتصاب رؤسای 
دانشگاه ها که طبیعتا جریان های سیاسی فشارهایی را هم در این 

زمینه وارد می کنند، قانون را مدنظر قرار دهد. «
محمـــدی بیان داشـــت: »حتـــی در بحث بازگرداندن دانشـــجویان 
یـــر بـــه عنوان یک  و آیین نامه هـــای انضباطـــی هـــم انتظارمـــان از وز
حقوقدان آن است که بتواند آیین نامه ها و قوانین را جدی بگیرد تا 

دانشگاه ها از حواشی به دور باشند. مطالبه دیگرمان از وزیر همان 
که ایشـــان عنوان کردند در حوزه  مطالبه مقام معظم رهبری بود؛ چرا
گر عقب بمانیم مانند دوران انقلاب  ی های پیشرفته ا علوم و فناور
صنعتـــی شـــده و دیگر نمی توانیم عقب ماندگـــی را جبران کنیم. در 
همین راســـتا عنوان کردیم یکی از حوزه های جدید نیز حوزه هوش 
مصنوعی است و مطالبه رهبری نیز آن است که ما باید بین 10 کشور 
یادی تا رســـیدن به  برتر دنیا در این زمینه باشـــیم اما امروز فاصله ز
کید بر اینکه قطعا قرارگیری در میان 10  ی با تا یم.« و این جایگاه دار
کشور برتر هوش مصنوعی تنها توسط یک وزارتخانه شدنی نیست، 
افزود: »در این جلسه مطرح کردیم انتظارمان آن است تا وزیر علوم 
در ایـــن حـــوزه بـــه وظیفه فرابخشـــی خود عمل کـــرده و بتواند کمک 
کمیت در هوش مصنوعی به یک انسجام خوب برسد.«  کند تا حا
ی  دبیرکل اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان درباره اهمیت برگزار
ایـــن جلســـه ادامـــه داد: »واقعیـــت آن اســـت کـــه چنین جلســـه ای 
می توانســـت بسیار زودتر تشکیل شـــود. مسئله دیگر اینکه جنبش 
دانشجویی اهمیت بالایی در دانشگاه ها دارد و این تأخیر چندان 
مناســـب نیســـت، بـــا این حال تشـــکیل این جلســـه را بـــه فال نیک 
گرفتیم و نکاتی که در آنجا مطرح شـــد هم با پاســـخ هایی از ســـوی 

وزیر علوم همراه بود.«
محمدی با بیان اینکه قطعا همچنان پیگیر برنامه عملیاتی وزارت 
علوم برای رسیدن به اهداف برنامه هفتم توسعه خواهیم بود و این 
مســـئله را در این جلســـه هم مطرح کردیم، تصریح کرد: »همچنین 
بحـــث ســـبک زندگـــی و مباحـــث فرهنگی که وزارت علـــوم باید در 
دانشـــگاه ها ایجاد کند را هم به عنوان یکی دیگر از مطالبه هایمان 
می دانیـــم کـــه مطـــرح هـــم کردیـــم. در مجموع نیـــز بایـــد بگویم برای 
ی  یابـــی وزارت علـــوم دولـــت جدید نیازمند گذشـــت زمانیم.« و ارز
ی  خاطر نشـــان کرد: »مســـئله مهم این اســـت که قطعا پیگیر برگزار
جلســـات مســـتمر خواهیم بود و مطالبه های خود را قطع نخواهیم 
یکرد وزارت علوم آن باشـــد که  یم در ادامه هم رو کـــرد. البتـــه امیدوار
به مطالبات جنبش دانشـــجویی پاســـخ دهد تا بتوانیم به دانشگاه 

متعالی و تمدن ساز برسیم. «

دبیراتحادیهانجمنهایاسلامیدانشجویانمستقلکشور:
عدم انتصاب معاون فرهنگی را به سیمایی صراف گوشزد کردیم

 علی رادمنش، دبیر اتحادیه 
می  ســـلا ا ی  نجمن هـــا ا
دانشـــجویان مســـتقل کشور 
گفـــت: »مهم ترین موضوعی 
که در جلسه هفته گذشته با 
وزیر علوم بیان کردم، درباره 
گشـــت  ز با و  ت  بـــا نتصا ا
دانشجویان و اساتید اخراجی بود که در طول هفته های اخیر بسیار 
پررنگ شده بود. به صورت ویژه درباره انتصابات اعلام کردیم برخی 
از انتصابات صورت گرفته از سوی او از لحاظ علمی چهره کارآمدی 
نبـــوده و از لحـــاظ سیاســـی و اخلاقـــی هـــم همینطور اســـت. یعنی 
رنگ وبوی انتصابات او بیشـــتر شـــبیه به باج دهی سیاسی به برخی 

افراد بود تا برند اجتماعی وزارت علوم بین آن ها تقویت شود.« 
او بـــا بیـــان اینکـــه بعضا می شـــنیدیم بـــرای انتصاب برخـــی از افراد 
اســـتعلام های لازم هم گرفته نشـــده، گفت: »وزیر علوم در این باره 
کید کرد استعلام های لازم گرفته شده  حتی درباره دانشگاه هنر هم تأ
و استعلام ها هم مثبت بوده است. همچنین درباره حفظ وفاق به 
وزیر این تذکر را دادیم که شعار دولت وفاق بوده اما انتصاب هایی 
که در حوزه رؤســـای دانشـــگاه ها صورت می گیرد، ضدوفاق اســـت؛ 
کـــه در حـــال حاضـــر افراد انتخابی، صلاحیت لازم را نداشـــته و  چرا
ســـابقه سیاســـی و اجتماعی آن ها هم کاملا مشخص است و وقتی 
یـــر علـــوم در اولین اقدام خود چنین افـــرادی را انتخاب می کند،  وز
که  مشـــخص اســـت مســـئله وفاق چندان مورد توجه او نیست؛ چرا
افـــرادی را منصـــوب کرده که ضدوفاق بوده و باعث ایجاد شـــکاف 

حتی بین افراد مختلف ازجمله دانشجویان می شوند.«
رادمنش با بیان اینکه بحث بازگشت دانشجویان اخراجی هم یکی 
دیگـــر از موضوعات مطرح شـــده در این دیدار بـــود، افزود: »با وجود 
اینکـــه تعداد دانشـــجویان اخراجی پیش تر توســـط رئیس ســـازمان 
امور دانشجویان نزدیک به 350 نفر اعلام شد اما وقتی این تعداد را 
یـــر علوم گفتیم در وهلـــه اول این رقم تکذیب و بعد از آن وزیر  بـــه وز
اعلام کرد درمجموع 4 پرونده اخراجی داشتیم که از این تعداد هم 2 

نفرشان حکم قطعی گرفتند. یعنی در بدبینانه ترین حالت نیز طبق 
صحبت های خود سیمایی صراف، درنهایت 4 دانشجوی اخراجی 
داشتیم. از طرف دیگر خود رئیس سازمان امور دانشجویان در این 
جلســـه حضور و در پاســـخ به این مســـئله عنوان کرد این آمار یک 
اشـــتباه لفظی بوده اســـت، البته این موضوع به او تذکر داده شد که 

به دلیل جایگاه شان باید دقت بیشتری داشته باشند.« 
دبیر اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل کشور افزود: 
»مســـئله دیگری که در این جلســـه مطرح شد، درباره تقویت علمی 
کشور بود و وزیر علوم نیز عنوان کرد برنامه هایی در حوزه تقویت علم 
ی دارد اما واقعیت آن است که تا امروز برنامه های وزیر علوم  و فناور
را در این زمینه ندیده ایم و بیشتر برنامه ها درباره مسایل حاشیه ای 
مانند همین بازگشـــت دانشـــجویان اخراجی بوده است. نکته دیگر 
مطرح شـــده بحث عدم انتصاب معاون فرهنگی وزارت علوم بود؛ 

که امروز عملا این وزارتخانه معاونی برای این جایگاه ندارد.« چرا
او با بیان اینکه جلسه فضای رفت و برگشتی خوبی داشت و امکان 
صحبت برای دانشجویان فراهم شد، تصریح کرد: »فضا به گونه ای 
بود که دانشـــجویان می توانســـتند نکات شان را مطرح کنند و این را 
باید اتفاق خوبی دانست. همچنین باید به این مسئله اشاره کنم تا 
جایی که بنده متوجه شدم، دولت برنامه خودش را در حوزه وزارت 
علوم، بیشـــتر بر پایه کارهای وزیر علوم ســـابق گذاشته است، یعنی 
خروجی اقداماتشان را می خواهند اینطور معرفی کنند که در 3 سال 
گذشته چه اقداماتی صورت گرفته و دولت چهاردهم چه کارهایی 
را انجام داده اســـت، در حالی که معتقدم این کار درســـتی نیست؛ 
چراکه در طول 3 سال گذشته، وزارت علوم از لحاظ علمی و فرهنگی 
در جایگاه مطلوبی نبوده و انتظارمان در دوره جدید، بیش از 3 سال 
قبل است.« رادمنش اظهار داشت: »از آنجایی که سیمایی صراف 
ی هم دارد، بعضا پیش می آید که او جلســـات را  تحصیلات حوزو
 ، بـــا منبـــر جابه جا می کند، یعنی به جای طـــرح نکات تخصصی تر
به ســـمت این می رود که جلســـات را به صورت نمایشی برگزار کند، 
در حالی که او باید جلسات دانشجویی را محلی برای طرح مسائل 

تخصصی در حوزه دانشجویی بداند.« 

دبیردفترتحکیموحدت:
نسبت به برخی انتصابات رؤسا به وزیر علوم اعتراض کردیم

، دبیر دفتر  امیررضا بخشی پور
تحکیم وحدت با بیان اینکه 
دیدار تشکل ها با وزیر علوم 
را بایـــد در زمـــره جلســـات 
طولانـــی بـــه حســـاب آورد، 
گفـــت: »عمده مطالباتی که 
از سوی ما مطرح شد، درباره 
کم بر وزارت  برخی از نگرانی هایی بود که نســـبت به روند جدید حا
علوم به خصوص در فضای برخی از انتصابات و برخی از بندهایی 
که در شیوه نامه جدید انضباطی تغییر کرده، داشتیم. یعنی سؤالاتی 

را در این زمینه پرسیدیم و وزیر علوم هم به آن ها پاسخ داد.«
او ادامه داد: »باید این مســـئله را بگویم که ما نســـبت به بازگشـــت 
دانشجویان به دانشگاه ها مخالفتی نداشتیم اما این مسئله را مطرح 
کردیم که به این موضوع در فضای مجازی دامن زده شده و رسانه های 
یادی اخراج شده اند،  بیگانه هم اینگونه القا کردند که دانشجویان ز
درحالی که این مســـئله خلاف واقع بوده و مورد اعتراض ما و برخی 
دیگر از تشکل های دانشجویی هم قرار گرفت. از سوی دیگر نکته 
اصلی ما نســـبت به انتصابات رؤســـای دانشگاه ها و تغییرات وزیر 
بود که نسبت به آن ابهاماتی داشتیم و در برخی از موارد هم نسبت 

به نوع انتصاب مسئله داشتیم.«
یـــر علـــوم برخی از  یـــح کـــرد: »وز دبیـــر دفتـــر تحکیـــم وحـــدت تصر
اعتراضـــات مـــا را تلویحـــا پذیرفتـــه و در برخـــی دیگـــر نیـــز از فرایند 
انتصـــاب دفـــاع و عنـــوان کـــرد انتصابـــات مبتنی بر اســـتعلام های 
صورت گرفته بوده است. به طور مشخص درباره یکی از انتصابات 
رؤســـای دانشـــگاه های تهرانی هفته اخیر شـــاهد یک سری حواشی 
بودیم که ناظر بر این مســـئله وزیر علوم عنوان کرد هماهنگی هایی 
گر بعدا اثبات شـــود  در حوزه اســـتعلام صورت گرفته، با این حال ا
کـــه در انتصابـــات خطایـــی صورت گرفته، حرفمـــان را تغییر داده و 

یم.« تعصبی در این زمینه ندار
بخشی پور با بیان اینکه نفس تشکیل این جلسه کار مناسبی بوده، 
یر این بود که  هرچند که دیر اتفاق افتاد، اظهار داشـــت: »نگاه وز
چون وزارتخانه را دیر تحویل گرفته و درگیر کارهای وزارتخانه بود، 
ی زودتر این جلسه وجود نداشت. از سوی دیگر باید  امکان برگزار
منتظـــر مانـــد و دید که در آینده باز هم چنین جلســـاتی را خواهیم 
داشـــت یا خیر تا بتوانیم قضاوت بهتری را داشـــته باشـــیم. با این 
حال درمجموع ما نیز به برخی از مسائل مطرح شده نگاه انتقادی 
داشـــتیم و برخـــی از مـــوارد نیز حتمـــا نیاز به گفت وگوی بیشـــتری 

برای حل شدن دارد.« 

دبیرجنبشعدالتخواهدانشجویی:
باید سیاستگذاری فرهنگی برای دانشگاه ها تدوین شود

 ، یمـی مر ضـا  ر محمد   
عدالتخـواه  جنبـش  دبیـر 
دانشـجویی بـا بیـان اینکـه 
پیش از پرداخت به جلسه 
یر علوم باید  تشـکل ها با وز
 ، یـم بگو ا  ر ی  مـه ا  مقد
گفـت: »واقعیـت آنچـه در 
اغتشاشـات سـال 1401 خودش را خیلی پررنگ نشـان داد، بحث 
شـکاف عمیـق فرهنگـی ای بـود کـه در کـف جامعـه بـود و طبیعتـا 
بـه کـف دانشـگاه ها رسـیده بـود، از ایـن رو اصلی تریـن مطالبـه ای 
کـه بایـد از همـه دسـتگاه های فرهنگـی داشـت و وزارت علـوم هـم 
ی فرهنگـی بـرای  ایـن شـأنیت را داشـته و می توانـد سیاسـتگذار
یـر علـوم ایـده و طرحـش را  دانشـگاه ها داشـته باشـد، ایـن بـود وز
ی در ایـن زمینـه مطـرح کند. مطالبه اصلی  بـرای ایـن سیاسـتگذار
یـر  مـا نیـز در ایـن دیـدار همـان بـود و می خواسـتیم برنامـه و ایـده وز
یـر علـوم  را بـرای حـل ایـن شـکاف بدانیـم.« او ادامـه داد: »بـه وز
گـر دسـتفرمانش آن اسـت کـه بخواهـد ایـن شـکاف را حـل  گفتیـم ا
کنـد، بایـد در ابتـدا وضعیـت موجـود را درک کـرده و بعـد بـا افـرادی 
یسـت می کننـد در رفت وآمـد باشـد. البتـه  کـه در کـف دانشـگاه ز
نقـدی هـم بـه او وارد بـود مبنـی بـر اینکـه چـرا قبـل از انجـام برخـی 
اقدامـات ماننـد همیـن انتصابـات، رفـت و برگشـتی از جنـس 
و  اتحادیـه  بـا  شـد،  ر  ا برگـز گذشـته  هفتـه  کـه  ی  دیـدار همیـن 
تشـکل های دانشـجویی برگـزار نشـده بـود، در حالی کـه اتحادیـه و 
تشـکل ها در همـه دانشـگاه ها دفتـر داشـته و شـاید در ارتبـاط بـا 

آن بتوان به تصمیم درسـت تری رسـید.«
 دبیـر جنبـش عدالتخـواه دانشـجویی بیـان داشـت: »البتـه ایـن 
ی، قاعدتا پرداختن به  مسـئله را گفتیم که منظور از سیاسـتگذار
یان نیست  مباحث کمیته انضباطی، بازگشت اساتید و دانشجو
و مسـائل جامع تری را شـامل می شـود؛ هرچند طبیعتا باید به این 
موضوعـات هـم پرداختـه شـود. نکتـه دیگـر آنکـه بـرای مـا سـؤال 
یان توسـط مسـئولان  بود چرا اعداد مختلفی از بازگشـت دانشـجو
مختلـف وزارت علـوم مطـرح شـده بـود کـه سـیمایی صراف اعـلام 
ی از افـرادی کـه بازگشـتند، در دولـت  کـرد بـه صـورت کلـی بسـیار
4 نفـر اخراجـی از  قبلـی احکام شـان شکسـته شـده بـود و تنهـا 

بـاره آن هـا بـود.«  دولـت قبـل باقـی ماندنـد و تمـام حرف هـا در
یمـی بیـان داشـت: »موضـوع دیگـری کـه مطـرح شـد، این بود که  مر
بینی کند و  یت بندی وزارتخانه باز یر در نظام اولو نیاز است تا وز
ی نقاط بسـیار مهم تری دسـت بگذارد. حتی  شـاید نیاز باشـد رو
بـوط بـه  یـم حرکاتـی کـه مر یـر انتظـار دار ایـن را هـم گفتیـم کـه از وز
فرهنگ و در راستای حل شکاف فرهنگی است را بیشتر شاهد 
گـر بناسـت چنین  باشـیم. نکتـه دیگـری هـم کـه گفتیـم آن بـود کـه ا
اتفاقـی رقـم بخـورد، قطعـا حضـور و نقـش تشـکل های دانشـجویی 
یست شـان در کـف دانشـگاه دارای اهمیـت بـوده و  بـه واسـطه ز

کـه وزارتخانـه بـه تشـکل های  یـر علـوم در نگاهـی  لازم اسـت وز
کـرده و ایـن نـگاه در راسـتای  یی دارد، تغییـر ایجـاد  دانشـجو

یـت تشـکل ها قـرار بگیـرد. « تقو
یـک  رئیـس  قامـت  در  بایـد  گفتیـم  یـر  ز و بـه  اینکـه  بیـان  بـا  او 
کنـد،  کـه بناسـت از شـأنیت دانشـگاه حراسـت  زارتخانـه ای  و
گفـت: »بعضـا شـاهد  برگردانـد،  بـاره  را دو ل دانشـگاه  اسـتقلا
آنیـم به خصـوص در شهرسـتان ها فضـای سیاسـی آنجـا فضـای 
تـی  کـرده و باعـث تغییـر و تحولا دانشـگاه را هـم در خـود حـل 
کـه ایـن بـا فضـای اسـتقلال دانشـگاه در  در دانشـگاه می شـود 
یـر علـوم بـه دانشـگاه  تضـاد اسـت. در شـرایط فعلـی نیـاز اسـت وز
فراجناحـی نـگاه کـرده و بـه دنبـال حـل معضـل اصلـی کـه همـان 
یـم کـه  شـکاف اجتماعـی اسـت، باشـد. البتـه ایـن را هـم بایـد بگو
ی دانشـگاه نیسـت و ایـن موضـوع  ایـن مسـئله بـه معنـای ولنـگار
ی مـرز نـگاه امنیـت زده  را هـم بـه صراحـت گفتیـم کـه راه رفتـن رو
ی درسـت اسـت  ی محـض نیازمنـد سیاسـتگذار و نـگاه ولنـگار
ایـن مسـئله  بـه  نسـبت  را  ایده شـان  کـه  بـود  آن  و مطالبه مـان 

کننـد.«  مطـرح 
کـه  پاسـخ هایی  بـاره  در یی  دبیـر جنبـش عدالتخـواه دانشـجو
یـر علـوم بـه مطالبـات مطـرح شـده داد، بیـان داشـت: »تنهـا  وز
کـه نـگاه سیاسـت زده بـه  یـر علـوم داد ایـن بـود  ز کـه و پاسـخی 
گر جز دو مورد انتصابات و بازگشت  یم و ا اتفاقات دانشگاه ندار
یـر مطـرح کنیـم  دانشـجویان، مسـئله دیگـری وجـود دارد آن را بـا وز
و نکتـه مـا نیـز دقیقـا بـر سـر همیـن موضـوع بـود. یعنـی آنچـه تـا 
زارت علـوم بازنمایـی شـده، دقیقـا همیـن دو مسـئله  ز از و امـرو
یـر علـوم بازنمایـی می شـود همیـن  یـا بناسـت آنچـه از وز بـوده و گو
دو موضـوع باشـد، در حالی کـه می شـد بـه موضوعـات دیگـری در 

ایـن برهـه پرداختـه  شـود. «
یمی افزود: »مسئله دیگری که در این جلسه به چشم می خورد،  مر
کنـار اتحادیه هـای دانشـجویی، بعضـی از تشـکل های  اینکـه در 
انجمـن اسـلامی هـم حضـور داشـتند کـه ایـن اتفـاق، هـم می توانـد 
کـه اتحادیـه بـه واسـطه  موضـوع خـوب و هـم نامتعـادل باشـد؛ چرا
دفاتر متعدد نگاه جامع تری به موضوعات دارد اما بعضا مسائلی 
که از سـوی انجمن اسـلامی تشـکل ها مطرح می شـد مطالباتی بود 
کـه صرفـا مربـوط بـه یـک دانشـگاه می شـد و ایـن مسـئله بـه نوعـی 
ی  کـرد: »برگـزار ی خاطرنشـان  بالانـس جلسـه را بـر هـم مـی زد.« و
یـر  کـه وز ایـن جلسـه لازم بـود و بایـد زودتـر از ایـن برگـزار می شـد 
علوم هم اعلام کرد به واسـطه عدم آمادگی شـان برای تصدی این 
وزارتخانـه نتوانسـتند ایـن جلسـه را برگـزار کننـد؛ هرچنـد معتقـدم 
یـم در  یت هـای اصلـی می بـود. امیدوار بایـد ایـن جلسـه جـزء اولو
آینـده ایـن جلسـات ادامـه دار باشـد تـا در تصمیم گیری هـا بتـوان 
یـر هـم بتوانـد دغدغه هـای اصلـی  بـه دقـت بیشـتری رسـید و وز
کـه در کـف دانشـگاه ها و در اقصـی نقـاط کشـور وجـود دارد را از 

یافـت کنـد.«  سـوی تشـکل های دانشـجویی در
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